



# China National Intellectual Property Administration

1110-11, A, Floor 11, Chengjian Plaza, 18 Beitapingzhuang Road,  
Haidian District, Beijing 100088, PR China

Beijing Pat SF Intellectual Property Agency Co Ltd

Issue Date:

July 4, 2023

Application No.: 2018800867535

Issue serial No.: 2023070400099780

Applicant(s): BOURNEMOUTH UNIVERSITY HIGHER EDUCATION CORPORATION

Title of invention: CORROSION MEASUREMENT DEVICE

## Notification to Grant Patent Right for Invention

- 1 In accordance with Article 39 of the Patent Law and Rule 54 of the Implementing Regulations thereof, it is found after substantive examination that there is no grounds for rejection of the above-identified invention application, the Patent Office makes a decision to grant patent right for invention now.  
After the date of receiving this notification, the applicant should go through the formalities of registration according to the Notification to Go through Formalities of Registration.  
If the applicant completes the formalities of registration within the specified time limit, the China National Intellectual Property Administration shall grant the patent right, issue the invention patent certificate, and register and announce it.  
If the applicant does not go through the formalities of registration within the specified time limit, he or it shall be deemed to have abandoned its or his right to obtain the patent right.
- 2  The above-identified patent application for invention for which a patent right is granted is based on the documents filed on the filing date.  
 The above-identified patent application for invention for which a patent right is granted is based on the following documents:  
abstract, paragraphs 1-110 of description, the drawing of the abstract and drawings filed on July 16, 2020;  
items 1-15 of claims filed on 16 June 2023.
- 3 The title of the above-identified patent application for invention for which a patent right is granted  
 did not change  
 changed from \_\_\_\_\_ to the above-identified title.
- 4 The applicant filed a declaration of abandonment of patent right on \_\_\_\_\_, the concerning patent No. is \_\_\_\_\_, after examination:  
 entering the procedure of abandonment of patent right.  
 not entering the procedure of abandonment of patent right. The reason is as below:  
The patent which the applicant declared to abandon is not the identical invention-creation with the above-identified patent application for invention, the foresaid patent which the applicant declared to abandon is in conformity with the provisions of Rule 13.1 of the Implementing Regulations of the Patent Law.
- 5 The amendment to the application made by the examiner ex officio is as below:
- 6 If the amendment to the application on the applicant's own initial is received after the issue date of this notification, the amendment shall not be accepted.

Examining Department:

Examination Department Regarding Medical biology inventions



# 国家知识产权局

**100088**

北京市海淀区北太平庄路 18 号 11 层 A1110-11 北京世峰知识产权代理有限公司  
卓霖(010-82800919) 许向彤(010-82800919)

发文日:

2023 年 07 月 04 日



申请号或专利号: 201880086753.5

发文序号: 2023070400099530

申请人或专利权人: 伯恩茅斯大学高等教育公司

发明创造名称: 腐蚀测量装置

## 办理登记手续通知书

根据专利法实施细则第 54 条及国家知识产权局第 244、272 号公告的规定,申请人应当于 2023 年 09 月 19 日之前缴纳以下费用:

第 6 年度年费 1200.0 元 无费减

附已缴费用情况: 年费 0.0 元。

申请人按期缴纳上述费用的,国家知识产权局将在专利登记簿上登记专利权的授予,颁发专利证书,并予以公告。专利权自公告之日起生效。

申请人期满未缴纳或者未缴足上述费用的,视为放弃取得专利权的权利。

提示:

专利费用可以通过网上缴费、银行/邮局汇款、直接向代办处或国家知识产权局专利局缴纳。缴费时应当写明正确的申请号/专利号、费用名称及分项金额,未提供上述信息的视为未办理缴费手续。了解缴费更多详细信息及办理缴费业务,请登录国家知识产权局官方网站。

审查员: 自动审查

联系电话: 010-62356655

审查部门: 初审及流程管理部



200602  
2022.10

纸件申请,回函请寄: 100088 北京市海淀区蓟门桥西土城路 6 号 国家知识产权局专利局受理处收  
电子申请,应当通过专利业务办理系统以电子文件形式提交相关文件。除另有规定外,以纸件等其他形式提交的文件视为未提交。



# 国家知识产权局

**100088**

北京市海淀区北太平庄路 18 号 11 层 A1110-11 北京世峰知识产权代理有限公司  
卓霖(010 - 82800919) 许向彤(010 - 82800919)

发文日:

2023 年 07 月 04 日



申请号: 201880086753.5

发文序号: 2023070400099780

申请人: 伯恩茅斯大学高等教育公司

发明创造名称: 腐蚀测量装置

## 授予发明专利权通知书

( 进入国家阶段的 PCT 申请 )

1. 根据专利法第 39 条及实施细则第 54 条的规定, 上述发明专利申请经实质审查, 没有发现驳回理由, 现作出授予专利权的通知。

申请人收到本通知书后, 还应当依照办理登记手续通知书的内容办理登记手续。

申请人按期办理登记手续后, 国家知识产权局将作出授予专利权的决定, 颁发发明专利证书, 并予以登记和公告。期满未办理登记手续的, 视为放弃取得专利权的权利。

法律、行政法规规定相应技术的实施应当办理批准、登记等手续的, 应依照其规定办理。

2. 授予专利权的上述发明专利申请是以下列申请文件为基础的:

原始提交的国际申请的中文文本或中文译文进行的。

针对下列申请文件进行的:

2020 年 7 月 16 日提交的说明书摘要、说明书第 1-110 段、摘要附图、说明书附图; 2023 年 6 月 16 日提交的权利要求第 1-15 项。

3. 授予专利权的上述发明专利申请的名称:

未变更。

由\_\_\_\_\_变更为上述发明创造名称。

4.  申请人于\_\_\_\_\_年\_\_\_\_\_月\_\_\_\_\_日提交专利号为\_\_\_\_\_的“放弃专利权声明”, 经审查:

进入放弃专利权的程序。

未进入放弃专利权的程序。理由是: 申请人声明放弃的专利与本发明专利申请不属于相同的发明创造。

5.  审查员依职权对申请文件修改如下:

6.  申请人在申请日后补交了实验数据, 该数据未包含在授权公告文本中。

注: 在本通知书发出后收到的申请人主动修改的申请文件, 不予考虑。

审查员: 占王彬

联系电话: 010-53961784

审查部门: 专利审查协作北京中心



210414

2022.10

纸件申请, 回函请寄: 100088 北京市海淀区蓟门桥西土城路 6 号 国家知识产权局专利局受理处收

电子申请, 应当通过电子专利申请系统以电子文件形式提交相关文件。除另有规定外, 以纸件等其他形式提交的文件视为未提交。